
4

ــار اخبـ
ه یـــژ و

9   رداد ادرخ
7   هارم امخ

دکتر عباسـعلی کریمی رئیس دانشـگاه ضمـن گفتگو با اعضای 

هیئت علمـی و بازدیـد از بخش هـای مختلف دانشـکده مجازی، 

از نزدیـک در جریـان فعالیت هـای این مرکـز قرار گرفت.

دانشـکده مجـازی صبـح روز چهارشـنبه 9 خـرداد 97 میزبـان 

رئیـس دانشـگاه بـود. در ابتـدای نشسـت اعضـای هیئت علمـی 

دانشـکده بـا رئیس دانشـگاه، دکتـر کاویانـی، رئیس دانشـکده 

مجـازی ضمن خیرمقدم به رئیس دانشـگاه، به سـابقه آشـنایی 

خـود بـا دکتـر کریمـی اشـاره کـرد و گفـت: ایشـان پیـش از 

کسـوت رئیـس دانشـگاه، سـال ها پیش اسـتاد مـن بودنـد و از 

زمان دانشـجویی تاکنون نسـبت به ایشـان ارادت ویـژه ای دارم.

رئیـس دانشـکده مجـازی بابیـان اینکـه امـروز، روز خوبی برای 

دانشـکده مجازی اسـت افزود: جدا از تعارفات اداری، دانشـکده 

مجـازی در روزهـای خوبی بسـر می برد و توجه رئیس دانشـگاه 

بـه این حـوزه قطعاً حرکت دانشـکده را تسـریع و فرصت خوبی 

را بـرای آن فراهـم می کند.

وی در بخـش دیگـری از سـخنان خـود به معرفـی فعالیت های 

دانشکده مجازی پرداخت و گفت: 6 سال از تأسیس این دانشکده 

می گـذرد و بـه دلیـل نوپا بـودن، نیـاز دارد کـه فعالیت های آن 

دیدار رئیس دانشگاه با اعضای هیئت علمی دانشکده مجازی

ثبات مدیریتی و صبر و شکیبایی مدیر؛ دو عامل 
پیشرفت مراکز تازه تأسیس
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بیشتر برای دانشگاه معرفی و شناخته شود.

 دکتـر کاویانـی بـا تقسـیم بندی فعالیت هـای این دانشـکده در 

دو سـرفصل تربیـت نیـروی انسـانی و خدمت رسـانی از طریـق 

مجازی سـازی فعالیت هـای دانشـگاه گفـت: در حـوزه تربیـت 

نیـروی انسـانی سـه گـروه آموزشـی یادگیـری الکترونیکـی در 

علـوم پزشـکی، سـامت الکترونیک و مجازی سـازی رشـته های 

حضـوری در دانشـکده فعالیـت دارند.

رئیس دانشکده مجازی با اشاره به اعضای هیئت علمی دانشکده 

گفت: سال 92 دانشکده مجازی با 2 عضو هیئت علمی کار خود 

را آغاز کرد و تا چند وقت دیگر تعداد اعضای هیئت علمی آن به 

10 نفر می رسد. البته دانشکده از ظرفیت اعضای هیئت علمی سایر 

دانشکده ها به عنوان استاد وابسته نیز استفاده می کند.

دکتر کاویانی با اشاره به رشته های آموزشی دانشکده مجازی، 

این دانشکده را قطب یادگیری الکترونیک کشور دانست و گفت: 

رشته های دانشکده اغلب در مقطع کارشناسی ارشد است و در 

کنار آن MPH مدیریت عالی بهداشت عمومی و دکترای تخصصی 

عاوه  می شود.  داده  آموزش  پزشکی،  اطاع رسانی  و  کتابداری 

بر آن در حال راه اندازی PhD یادگیری الکترونیکی در آموزش 

پزشکی برای نخستین بار در کشور ایجاد می شود.

وی با اشاره به بخش دوم فعالیت های دانشکده مجازی در حوزه 

خدمت رسانی گفت: برای امسال در نظر داریم حداقل یک رشته 

مجازی را به صورت مشترک با سایر دانشکده ها راه اندازی کنیم.

رئیـس دانشـکده مجازی بـا معرفی برنامه های این دانشـکده در 

حـوزه تلـه مدیسـین گفت: تله مدیسـین به عدالت در سـامت 

کمـک می کنـد. این حوزه ای جوان در دنیا اسـت و دانشـگاه در 

ایـن زمینـه فاصله زیـادی با کشـورهای دیگر ندارد.

 دکتر کاویانی با اشاره به پروژه های بین المللی دانشکده مجازی 

گفت: به زودی کارگاه آموزشی سه روزه با محوریت منطقه ای دانشکده 

مجازی برگزار می شود و شرکت کنندگانی از کشورهای پرتغال، 

آلمان، یونان و... برای گذراندن این دوره به دانشگاه خواهند آمد.

وی با اشاره نخستین دوره استارتاپ می کند سامت الکترونیکی 

در دانشـگاه گفـت: ایـن دوره بحـث روز دانشـکده اسـت کـه از 

سـوم تـا پنجم مـرداد برگزار می شـود. مراحل انجـام کار به این 

صـورت اسـت کـه سـرفصل های براسـاس مشـکات اولویت دار 

حـوزه سـامت مشخص شـده و بـا اعـام فراخـوان ایده هـای 

خاقانـه مبتنـی بـر حـل مسـئله جمـع آوری می شـود. پـس از 

بررسـی و داوری طرح هـا چنـد طـرح برگزیده انتخاب می شـود 

کـه بـا حمایت هـای مادی و معنوی دانشـکده به الگـوی اولیه و 

در نهایـت محصول تبدیل شـود.

رئیس دانشـکده مجازی در پایان سـخنان خود خواستار تسهیل 
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تجاری سازی فعالیت های دانشکده مجازی شد و گفت: دانشکده 

مجـازی نیـاز به توجه و حمایت هـای رئیس دانشـگاه و معاونان 

مربوطـه دارد تـا با تسـهیل قوانیـن و مقررات بتوانـد برنامه های 

خـود را به اجرا درآورد.

Á تأکید بر حهایت دانشگام از دانشکدم مجازى
دکتـر کریمـی، رئیس دانشـگاه نیز، با اشـاره به حضـور خود در 

دانشـکده مجـازی بـرای نخسـتین بـار گفـت: در ایـن مدت که 

مسـئولیت دانشـگاه را پذیرفتم از همه دانشکده ها بازدید داشتم 

و بـا اعضـای هیئت علمـی آنـان گفتگـو کـردم و این نخسـتین 

باری اسـت کـه به دانشـکده مجـازی می آیم.

رئیـس دانشـگاه، با اشـاره به حـس همزاد پنداری خـود با دکتر 

کاویانـی گفـت: در شـهریور سـال 1380 کـه مسـئولیت مرکـز 

قلـب را پذیرفتـم هیچ نیروی انسـانی در آنجا نبـود و من باهمه 

مشـکات و نامایمـات راه انـدازی آن براسـاس مـدل تمام وقتی 

اعضـای هیئت علمـی مواجه بودم. دانشـکده مجازی هـم از این 

نظـر مشـابه مرکز قلب اسـت هرچند که محتـوا و مأموریت های 

ایـن دو مرکـز کاماً باهم تفـاوت دارد.

دکتر کریمی با اشاره به نکاتی که در مراکز نوپا باید موردتوجه 

قرار گیرد گفت: برای راه اندازی یک مرکز و سروسامان دادن به 

فعالیت های آن باید مدیریت آن سال ها پایدار باشد چراکه تغییر 

آسیب  آن  راه اندازی  اهداف  به  مراکز،  این  مدیریت  زودهنگام 

می زند. توجه به این رویکرد در مرکز قلب باعث موفقیت آن شد.

 وی افـزود: نکتـه دیگـری کـه بایـد موردتوجه قرار گیـرد صبر 

و شـکیبایی مسـئولانی اسـت کـه قصـد دارنـد مرکـز جدید را 

راه انـدازی کننـد. ایـن افـراد باید صبور باشـند تـا بتوانند فکر و 

ایده هـای خود را به اجـرا درآورند. در حقیقت تنها صرف بودجه 

و اعتبارات نیسـت که موجب راه اندازی دانشکده جدید می شود؛ 

بلکـه این فکر و ایده و صبر و تحمل مسـئولان دانشـکده اسـت 

که باعث پیشـرفت آن می شـود.

رئیس دانشگاه با اشاره به اهداف دانشکده مجازی نکاتی را توصیه 

کرد و گفت: با شناختی که از دانشکده شما دارم قطعاً رشد خواهد 

کرد مشروط براینکه چند اصل را رعایت کنید. نخست اینکه شما 

در دو مسیر متفاوت تربیت نیروی انسانی و خدمت رسانی از طریق 

مجازی فعالیت دارید و باید بپذیرید این که دو مأموریت از هم 

جداست. دوم اینکه از کمک و توان گروه ها و دانشکده های دیگر 

انجام می دهید  استفاده کنید. همین کاری که در حال حاضر 

آموزشی  افزایش رشته های  بیشتر در جهت  با جدیت  را  و آن 

جدید، جذب دانشجو و منابع خارج از دانشگاه ادامه دهید. قطعاً 

موردحمایت دانشگاه نیز قرار می گیرید.

وی با اشـاره به همکاری دانشـکده مجازی با حوزه IT دانشـگاه 

گفـت: بـا حضـور دکتـر مرعشـی در مدیریـت آی تی دانشـگاه 

همکاری هـای دانشـکده بـا حـوزه  آی تی تقویت می شـود.

دکتـر کریمـی با اشـاره به مسـئله دانشـکده مجـازی در کمبود 

نیـروی انسـانی گفـت: به جـای جـذب هیئت علمی مسـتقل، از 

تـوان اعضـای هیئت علمـی سـایر دانشـکده ها اسـتفاده کنید.

رئیـس دانشـگاه همچنیـن در پاسـخ بـه محدودیـت قوانیـن و 

اعتباری که از سـوی رئیس دانشـکده مجازی مطرح شـد گفت: 

بایـد ذهنیـت بخـش اداری مالی دانشـکده را براسـاس نیازهای 

ایـن مرکـز تقویـت کنید و راه هایـی را پیدا کنید که با دانشـگاه 

تعامل بیشـتری داشـته باشید.

وی افـزود: سـامت در کار برای من حـرف اول را می زند لذا در 

عقـد قراردادهای مالی کـه با بیرون از دانشـگاه منعقد می کنید 

باید دقت و مراقبت بسـیاری داشـته باشید و قراردادهای خود را 

کامـاً واضـح، شـفاف و روی میز منعقد کنید. مـن هم به عنوان 

رئیس دانشـگاه از شـما حمایت خواهم کرد.

دکتر کریمی تصریح کرد: مسـائل خود را برای دانشـگاه بازکنید 

تا دانشـگاه بتواند راحت تر به شـما کمک کند.
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رئیـس دانشـگاه در پایان سـخنان خـود تأکید کـرد: فکر نکنید 

بـا تعـداد افـراد بیشـتر دانشـکده مجازی بـزرگ می شـود بلکه 

باکیفیـت اسـت که دانشـکده شـما بـه بزرگی می رسـید.

Á سخن اعضاى هیئت علهی دانشکدم
در ادامه نشسـت هریک از اعضای هیئت علمی دانشـکده مجازی 

به بیان مسـائل مربوط به حـوزه کاری خود پرداختند.

دکتر ذوالفقاری، معاون آموزشـی دانشـکده مجازی، با اشـاره به 

محدودیت نیروی انسـانی دانشکده مجازی گفت: گروه یادگیری 

الکترونیـک دانشـکده با چهار عضو هیئت علمی و گروه سـامت 

الکترونیک با سـه عضـو هیئت علمی نیاز به توانمندسـازی برای 

توسـعه گـروه تخصصـی خوددارنـد و کارشناسـان دانشـکده به 

بیش از 200 دانشـجو خدمت رسـانی می کنند.

دکتـر مجتهـدزاده، عضـو هیئت علمـی دانشـکده نیـز حضـور 

رئیـس دانشـگاه در دانشـکده مجـازی را بـه فال نیـک گرفت و 

گفت: مهم ترین دغدغه من برداشـت درسـت داشـتن از آموزش 

الکترونیک در دانشـگاه اسـت. لذا باید در توسـعه مجازی سـازی 

بـه ایـن امـر توجه ویژه ای شـود.

دکتـر حسـن زاده، مدیر گـروه مجازی سـازی، نـگاه مثبت دکتر 

کریمی را موجب پیشـرفت مجازی سـازی در دانشـگاه دانست و 

افـزود: توسـعه آموزش مجـازی عاوه بر ارتقـا کیفیت در صرف 

جویـی هزینه ها و افزایش درآمد دانشـگاه بسـیار مؤثر اسـت.

دکتـر میرمقتدایـی، مدیر توسـعه آموزش دانشـکده مجازی نیز 

ضمـن خیرمقدم به رئیس دانشـگاه، توسـعه آمـوزش مجازی را 

موجـب ارتقا کیفیت آموزشـی همه دانشـکده ها دانسـت.

دکتـر برجعلـی لـو، معـاون دانشـجویی فرهنگـی دانشـکده نیز 

ابـراز امیـدواری کـرد بـا حمایت هـای رئیـس دانشـگاه و تاش 

اعضـای هیئت علمـی، دانشـکده مجازی به رسـالت خود دسـت 

پیـدا کنـد و اعضـای هیئت علمـی جـوان دانشـکده در آینده به 

تحولی برسـند کـه کارهای بزرگـی را برای دانشـگاه رقم بزنند. 

 دکتـر میـر معینـی، معـاون اداری مالی دانشـگاه نیز خواسـتار 

تفویـض اختیـارات دانشـکده مجـازی در چارچـوب آیین نامـه 

مالـی معاماتـی دانشـگاه شـد و گفت: گـردش کار بـرای تهیه 

اموال سـرمایه ای بسـیار زیاد اسـت و بـرای تمدیـد قراردادهای 

ثابـت دانشـکده که سـالیانه درصـدی افزایش قیمـت دارد باید 

مراحـل طولانـی طی شـود لـذا با تفویـض اختیـار در این حوزه 

می تـوان کارهـا را تسـهیل کرد.

ــف  ــای مختل ــگاه از بخش ه ــس دانش ــت، رئی ــن نشس پس ازای

ــن  ــات ای ــان امکان ــرد و در جری ــد ک ــازی بازدی ــکده مج دانش

ــت.  ــرار گرف دانشــکده ق




